

## MUZEJ WERNERJA BERGA PLIBERK

9150 Bleiburg | Pliberk, 10. Oktober Platz 4  
++43 4235 2110 - 27, bleiburg.museum@ktn.gde.at  
www.wernerberg.museum

Odpiralni čas: od 1. maja do 30. oktobra 2016, od torka do nedelje, od 10. do 18. ure.

Pri nas lahko s kodo QR uporabljate brezplačni avdio vodič. Po predhodni najavi so možni vodeni ogledi v nemškem, slovenskem, italijanskem in angleškem jeziku.

Prav tako so po predhodni najavi možni vodeni ogledi razstav za otroke in nato slikanje v majhnih skupinah.

Za šolske skupine vstop prost! Vsako nedeljo ob 11. uri brezplačni vodeni ogled.



9



BUNDESKANZLERAMT ÖSTERREICH  
KULTUR

LAND KÄRNTEN  
Kultur



Karl Schmidt-Rottluff ist unbestritten einer der herausragenden Protagonisten des deutschen Expressionismus. In den Jahren der Künstlergemeinschaft Brücke wiesen seine kühn vereinfachenden, starkfarbigen Bildlösungen in absolutes Neuland der Kunst und zählen zu den bedeutendsten Leistungen der europäischen Avantgarde vor dem Ausbruch des Ersten Weltkrieges.

In Zusammenarbeit mit dem Brücke-Museum Berlin wird das Werk dieses Ausnahmekünstlers repräsentativ gezeigt. Den Meisterwerken Schmidt-Rottluffs werden Ölbilder und Holzschnitte Werner Bergs gegenübergestellt. Durch diesen permanenten künstlerischen Dialog wird die Ausstellung zu einem unvergesslich-spannenden Seherlebnis.



6



8

Karl Schmidt-Rottluff is indisputably one of the outstanding protagonists of German Expressionism. During his time as a member of the group of artists known as „Die Brücke“, his boldly simplistic, powerfully colourful images established a new territory of art and are some of the most important achievements of the European avant-garde before the outbreak of the First World War.

In cooperation with the Brücke Museum in Berlin, a representative sample of the work of this exceptional artist is shown. Schmidt-Rottluff's masterpieces are juxtaposed with oil paintings and woodcuts by Werner Berg. By means of a constant artistic dialogue, this exhibition will prove to be an unforgettably exciting visual experience.



wernerberg.museum

# KARL SCHMIDT-ROTTLUFF

V MUZEJU WERNERJA BERGA

KARL SCHMIDT-ROTTLUFF (1884-1976)

- 1 Vogal vasi, naslovnica, 1910
- 2 Ženska z razpuščenimi lasmi, 1913
- 3 Premišljajoča ženska, 1912
- 4 Maska iz Konga in iz Dahomeja, 1918
- 5 Mesec v avgustu, 1963
- 6 Ženska glava, 1915

WERNER BERG (1904-1981)

- 7 Hiša v svetlobi, 1959
- 8 Bolnik, 1956
- 9 Zimski mesec, 1956

© Karl Schmidt-Rottluff: družba za upravljanje avtorskih pravic Bild - Kunst, Bonn  
© Werner Berg: družba Bildrecht, Dunaj



BLEIBURG | PLIBERK | 1.5. - 30.10.2016